



**RIB-ROOF Metalldachsysteme**  
**RIB-ROOF Metal Roofing Systems**

**Fläche**  
**Area**

1 000 m<sup>2</sup> Dach/Fassade  
1 000 m<sup>2</sup> roof/facade

**Material**  
**Material**

Aluminium stucco dessinert  
Aluminum stucco designed

**Architekt**  
**Architect**

Bentham Crouwel Architekten  
BV bna  
Generaal Vetterstraat 61  
NL-1059 BT Amsterdam  
Telefon: +31 (0) 20 - 6 42 01 05

**Bauherr**  
**Building owner**

Wilo Nederland B.V.  
Rak 18  
NL-1551 NA Westzaan  
Telefon: +31 (0)88 - 94 56 0 00

## 2009 Westzaan, Bürogebäude

Für das Bürogebäude der Niederlassung des Pumpenherstellers WIL0 wurde in Zaandam eine besondere Architektur mit Wiedererkennungswert realisiert: Ein Teil des Gebäudes ragt über einen kleinen wasserführenden Kanal hinaus und erhält durch seine konisch zulaufende Spitze eine zu einem Pumpenhersteller passende technische Anmutung. Dazu wurde die Fassade zum Teil segmentweise mit sehr eng gerundeten RIB-ROOF Profilbahnen ausgeführt. Das Wilo-Gebäude wurde 2010 beim Architekturpreis „Parteon Architectuurprijs“ in der Kategorie Bürogebäude zurecht als bestes Bürogebäude ausgezeichnet.

## Westzaan, office building

The branch office of the pump manufacturer WIL0 in Zaandam has been realized with architecture of high recognition factor: Part of the building overlaps a small water-bearing canal and through its conical peak the building gets a technical impression fitting to a pump manufacturer. Furthermore parts of the facade were installed in a segmental way. RIB-ROOF profile sheets that have a narrow radius were used. In the year 2010 the Wilo-building was well-deserved awarded for the prize of architecture “Parteon Architectuurprijs”. In the category office buildings it was selected as the best office building.



# zAmbelli